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REFERAT AF EKSTRAORDINÆR 

GENERALFORSAMLING 2019 
VEJFORENINGEN FOR POPPEL ALLE OG BAKKEVEJ 

EMNE: FORBEDRING AF STILLEVEJ  

Afholdt torsdag den 10. oktober 2019, kl. 20-21.30, Hareskov Bibliotek. Referent: Lars Birkedal, PA76. 

Bestyrelsen repræsenteret:  

• Formand Matthias Svane, BV4.  

• Kasserer Janne Rabech, PA70. 

• Bestyrelsesmedlem: Peter Viuf Johansen, PA38B. 

• Bestyrelsesmedlem: Louis Levinsky, PA64. 

• Sup. bestyrelsesmedlem Jens Petersen, PA73 

• Sup. bestyrelsesmedlem Lars Birkedal, PA76.  

• Ikke til stede: Per Dalby, BV6. 

Der var mødt 10 personer op til generalforsamlingen, foruden de 6 i bestyrelsen.  

Tak til alle for en god tone. 

DAGSORDEN 

Dagsordenen ifølge indkaldelse: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Bekræftelse af at den ekstraordinære generalforsamling er lovligt indkaldt og gyldig 

3. Orientering 

4. Afstemning 

AD PUNKT 1 – VALG AF DIRIGENT OG REFERENT 

Formanden Mathias Svane bød velkommen til de fremmødte. Peter Viuf meldte sig som dirigent og Lars Birkedal 

meldte sig som referent. Alt sammen meget frivilligt. 

AD PUNKT 2 – BEKRÆFTELSE AF AT DEN EKSTRAORDINÆRE GENERALFORSA MLING ER 

LOVLIGT INDKALDT OG GYLDIG 

Peter Viuf svingede dirigentstokken med stor autoritet. Dirigenten gennemgik formalia og konstaterede at, vi var 

lovligt indkaldt jf. vedtægterne. 

Der var ingen protester. 
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AD PUNKT 3 – ORIENTERING  

Gennemgang af forslaget af Louis og Louise og de forskellige tilbud som har været indhentet og hvorfor det er en 

fremragende ide at installere flere bump for at sænke farten. 

Der bliver spurgt indtil alternativer og parkering da børn måske kunne se dem som legeredskaber og dermed skabe 

utilsigtede farlige situationer.  

Jens Petersen oplever at jo flere biler det holder parkeret jo mere opmærksomme bliver bilister på vejen og 

dermed sænker farten. 

Der blev argumenterede for at bump på vejen skaber unødig støj når biler /trailere kører over bump og de ville 

blive meget kede af det hvis der skulle komme flere bump på vejen. De var meget plaget over selvsamme støj fra 

krydset Skovbovænget / Poppel Alle. Beboerne i krydset Skovbovænget / Poppel Alle spørger indtil alternativer for 

at begrænse støjen mest muligt.  

De tilstedeværende der også har bump udenfor ejendommen kunne ikke genkende problemerne. 

Louise ønsker at flere børn skal kunne lege på vejen og sammenhold som i de gode gamle dage og måske en 

generel henstilling til trailerfolk om at begrænse farten yderligere når man kører over bumpene. En endnu mere 

vigtig faktor er at børn/familier kommer mere sikkert til og fra skoler og institutioner. 

Der foreslås som alternativ til bump nr. 5 der installeres tre pullerter i hver side af vejen for at indsnævre vejens 

bredde og samtidig gøre at biler ikke kan passere forbi hinanden ved pullerterne. Der er enighed om at det er 

særlige hensyn at tage ved den ende af Poppelvej der går ned til Skovbovænget, da man herfra skal køre op ad en 

bakke, hvilket får mange bilister til at trykke ekstra hårdt på gaspedalen. 

Der spørges indtil om der er lignende monterede systemer i området så man kunne inspicere dem ved selvsyn, 

hvilket ikke er muligt ifølge arbejdsgruppen.  

Louise ser meget gerne der bliver taget en beslutning da arbejdsgruppen har brugt adskillige timer på at undersøge 

muligheder samt indhente diverse tilbud. Flere pointerede at der åbenlyst er brugt meget tid på opgaven, og at 

den er løst rigtig godt. 

Der bliver kort diskuteret om det vil være en option at overdrage Poppel Alle til kommunen nu det er en skolevej? 

Diskussionen afbrydes, da det er udenfor agendaen, og ikke relevant at diskutere på dette møde. 

Der argumenteres en del frem og tilbage omkring farverne på pullerterne og det bliver fremført at bumpene ikke 

skal fremstå alt for skrigende i nazifarver. (sic. - hvilket nok de fleste er enige i. :-) Lars. red.) 

Der diskuteres om der kan laves en forsøgsperiode vedr. bump nr. 5, altså det helt oppe ved Skovbovænget. Det vil 

blive diskuteret i arbejdsgruppen hvorvidt den alternative løsning kan give samme fordele, og i givet fald afprøves 

den. Såfremt bump eller indsnævring er til stærk gene for berørte beboere, kan det foreslås på et senere tidspunkt 

at bump fjernes igen. Arbejdsgruppen vil sørge for at inddrage de berørte beboere på hjørnegrunden 

Skovbovænget / Poppel Allé.  

Det blev pointeret at det kun er muligt at stemme om det forslag der er fremsendt. Det er ikke en mulighed at 

stemme om alternative løsninger. 

Debatten sluttede kl. 21.15.  



 

3 

 

 

AD PUNKT 4 – AFSTEMNING  

Afstemning blev foretaget med håndsoprækning og optælling af fuldmagter. Fuldmagternes gyldighed blev 

verificeret af formanden Matthias Svane og foreningens kasserer, Janne Rabech.  

Der var mødt 10 personer op til generalforsamlingen, foruden de 6 i bestyrelsen. Samtlige fremmødte var 

stemmeberettigede, og der var medtaget en del fuldmagter. Ifm. optælling & afstemning blev der taget hensyn til 

hjørnegrunde (½ stemme), dobbelt fremmøde (kun en stemme per husstand), samt korrigeret for overlap i 

fuldmagt og stemme ved fremmøde. 

Forslaget blev vedtaget med tydeligt flertal, og dermed har vejforeningen besluttet at forbedre sikkerheden på 

Poppel Allé som beskrevet i forslaget. Arbejdsgruppen Louise, Louis & Matthias fortsætter arbejdet.  

For Hverken for eller imod Imod 

31 0,5 1,5 
De halve stemmer kommer fra hjørnegrundene. Der var 16 personer til stede, der repræsenterede 14 + 2 x 0,5 

stemmer. Herudover blev indgivet 20 fuldmagter, hvoraf nogle overlappede stemmer afgivet af de fremmødte.  

Tak til alle for god ro og orden. 


